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Abstract (en)
A guiding profile (1) with one longitudinal groove (3) accessible through a likewise longitudinal groove slot (2) and intended for inserting sliding
blocks (4), wherein the guiding profile (1) preferably takes the form of an aluminium extruded section and wherein the groove (3) preferably takes
the form of a T-groove with a plane groove base (1), is further improved in terms of application technology by enlarging the groove (3) at the groove
base (5) approximately centrically with respect to the groove slot (2) in a likewise longitudinal enlargement groove (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Profilleiste (1) mit einer in Längsrichtung verlaufenden, durch einen ebenfalls in Längsrichtung verlaufenden Nutschlitz (2) zugänglichen
Nut (3) zum Einsatz von Nutensteinen (4), bei der, vorzugsweise, die Profilleiste (1) als Aluminium-Strangpressprofil ausgeführt ist und bei der,
vorzugsweise, die Nut (3) als T-Nut mit ebenem Nutgrund (5) ausgeführt ist, wird anwendungstechnisch weiter verbessert, indem die Nut (3) am
Nutgrund (5) etwa mittig gegenüber dem Nutschlitz (2) in einer ebenfalls in Längsrichtung verlaufenden Erweiterungsnut (7) erweitert ist. <IMAGE>
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